
Generalforsamling i Glem Ikke Hyggen 8. maj 2012 
Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 

2. Valg af referent 

3. Formandsberetning v/John 

4. Fremlæggelse af regnskab v/Brian 

5. Valg af formand  

6. Valg af kasserer 

7. Valg af revisor 

8. Fastsættelse af kontingent 

9. Planlægning af møder det næste år samt indkøb af øl.  

10. Eventuelt 

 

1.  Valg af ordstyrer 

Dan blev valgt 

 

2. Valg af referent:  

Palle blev valgt. Herefter ventede generalforsamlingen til Palle dukkede op. 

 

3. Formandsberetning v/John 

John fremlagde sin beretning til stor applaus. Han fremhævede blandt andet vores aften med Carsten 

Berthelsen i Walthers kælder og Brian og Dans Mikkeller aftener. Julefrokosten blev også fremhævet.  

Desuden påpegede han, at medlemmer og hangarounds har ladet sig inspirere til at indkøbe godt øl til 

deres private fester. Det viser, at vi lever op til vores målsætning. Han rundede af med at byde velkommen 

til vores nye medlem Søren, og bede om at Johann fjernet fra mailinglisten. 

 

4. Fremlæggelse af regnskab v/Brian 

Brian fremlagde regnskabet for 2011, som bød på indtægter i størrelsordenen kr. 29.800 og udgifter på kr. 

33.051. I det foregående år udgjorde ølindkøb 30,15% af udgifterne, mens de året før udgjorde 48,5%. Det 

påpegede Michael var en uheldig udvikling. Det skyldes ekstraordinære udgifter til beklædning og 

fester/arrangementer, som også kan indeholde udgifter til øl. 

Regnskabet var behørigt revideret af Peter og blev godkendt. 

 

5. Valg af formand 

John genopstillede uden modkandiater og blev enstemmigt genvalgt. 

 



6. Valg af kasserer 

Brian genopstillede uden modkandiater og blev enstemmigt genvalgt. 

 

7. Valg af revisor 

Peter genopstillede uden modkandiater og blev enstemmigt genvalgt. 

 

8. Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet fastsattes til de nuværende 900 kr. /halvår med option på ekstraopkrævning skulle det blive 

nødvendigt. Det har hidtil ikke været nødvendigt. 

 

9. Planlægning af møder det næste år samt indkøb af øl. 

Det næste halve års møder blev planlagt. Se punktet Møder og Temaer på hjemmesiden. 

 

10. Eventuelt. 

Der var ikke indkommet forslag inden den varslede tidsfrist . Dennis foreslog at de madkyndige udarbejder 

madforslag til aftenens øl, som så lægges på hjemmesiden. Der blev ikke truffet nogen beslutning. 

Der var en hurtig afstemning om hvorvidt vi skulle have logo eller navn+logo på vores glas. Der var flertal 

for blot logo. 

Dennis tog glassene med hjem for at få logo på.  


